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Nieuwsbrief Q1 2019. 

 

Aan alle leden van onze vereniging en alle andere geïnteresseerden. 

  

 

Inmiddels hebben wij de voorjaars ALV er weer op zitten. Ook dit maal was er 

weer heel veel belangstelling en grote betrokkenheid bij alle  aanwezigen. 

Twee zaken die wel erg nadrukkelijk in de belangstelling stonden springen er 

uit: 

 De recent gehouden enquete met betrekking tot de voorkeuren van alle  

deelnemers van het Fonds met het oog op de op handen zijnde, ingrijpende 

wijzigingen van het RW Pensioen Fonds werd uitvoerig toegelicht. Bestuur en 

sociale partners hebben op 16 april jl. hun ingenomen standpunten 

uitgewisseld. Op dit moment is de uitkomst van dit overleg nog niet bekend. 

Wel heeft Rockwool te kennen gegeven ernaar te streven per 1 januari 2020 

de huidige uitvoeringsovereenkomst te beëindigen; formeel schijnt dit nog niet 

gebeurt te zijn overigens.  

Een van de suggesties uit de zaal was om na te gaan in hoeverre het zinvol is 

pas definitieve keuzes te maken als er meer duidelijkheid is inzake de 

wijzigingen van het nationale pensioenstelsel. Ook willen wij graag inzage 

krijgen in de uitkomsten van de enquete en deze delen met onze leden.  

Op zeer korte termijn zal het bestuur van VvGR de betrokken partijen ( 

Bestuur PF en Soc. Partners) hierover benaderen. Wij houden jullie 

geïnformeerd over de voortgang. 

 

 De opnieuw opgelaaide discussie over te weinig premie afdrachten 

door RW in het verre verleden en de mogelijke gevolgen hiervan voor de 

dekkingsgraad. Al eerder werd door externe juristen geconstateerd dat er 

geen aanwijzingen zijn voor eventuele juridische stappen. Tijdens de 

vergadering werd gerefereerd aan eerdere oude dossiers. Het bestuur van de 

VvGR zal op verzoek deze oude dossiers opvragen en nogmaals een laatste 

check doen. 

 

Op landelijk niveau nauwelijks concrete vooruitgang te boeken met betrekking 

tot de herziening van het Nederlandse Pensioenstelsel. Ook onze minister 

president heeft zich met dit dossier intensief bemoeid, maar ook dit heeft niets 

herkenbaars opgeleverd. Behalve dan de van hem inmiddels bekende 

uitspraken / dooddoener dat dit een “moeilijke en complexe zaak “is. 

Wel lijkt er langzaam aan steeds meer politieke steun te ontstaan voor het 

voorstel dat er géén kortingen worden doorgevoerd zolang er geen 

duidelijkheid is over vorm en inhoud van het nieuwe stelsel. Via de 
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koepelorganisatie KNVG en in samenwerking met de Bonden dragen wij uit dat 

korting niet verantwoord is en proberen dit hoog op de nationale politieke 

agenda te krijgen. 

Zie in dit licht ook de onderstaande petitie, genaamd “Niet korten, wel 

indexeren” Geen pensioenakkoord zonder gepensioneerden. Aan alle kanten 

proberen wij op die wijze de druk op te voeren en een actieve en betrokken rol 

te kunnen voeren in het debat. 

Neem daarom de moeite en steun c.q. onderteken de petitie (Link open via 

rechtermuis klik) 

www.mijnpensioenpetitie.nl 

 

Interessant om te weten:   

 

 Fusie tussen de KNVG en NVOG wordt de komende maanden 

afgerond. Zo ontstaat  een gezamenlijke ouderenbond, groot in 

omvang en in staat een rol van betekenis ter spelen als 

seniorenvertegenwoordiging. Een relevante professionele en 

invloedrijke partij bij de bepaling van het beleid op het gebied van 

pensioenen, inkomen en koopkracht, zorg, welzijn en wonen.  

 Leden van de VvGR hebben onlangs een boeiend bedrijfsbezoek 

gebracht aan de Firma Huijbregts te Helmond.  

 Bestuur van de VvGR gaat onderzoeken welke de (financiële) 

gevolgen zijn van een eventuele naamsverandering - waarbij ons 

niet alleen richten op gepensioneerden, maar op alle 

rechthebbenden op RW pensioen. 

 Achterstand bij CBR bij het behandelen van aanvragen voor 

verlenging van het Rijbewijs bedraagt nog steeds vele maanden. 

Het is derhalve zaak om echt tijdig te starten met een aanvraag 

voor verlenging om te voorkomen dat je niet op tijd kunt 

beschikken over een geldig rijbewijs.  

 Hogere tarieven & Minder Service bij de Banken. 

De consumenten zijn zeer ontevreden over prijsverhogingen die 

diverse banken ( ASN, SNS, Triodos) recent hebben doorgevoerd, 

zo meldt de Consumentenbond op basis van onderzoek onder 

12.000 mensen. Ze begrijpen niet waarom ze steeds meer moeten 

betalen, terwijl de dienstverlening afneemt.  

 

 

 

Gert – Jan Doomen 
Voorzitter. 
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